



Lion Class Newsletter May of 2018

Dear Parents,

This will be our lion class schedule for May of 2018. During May we will mainly focus on practice for the drama play. We will learn four new books together during reading class. More vocabulary words and sentences to learn! We always practice lots of phonics together. Their English is getting better and better. I always interact with the kids and this helps their pronunciation.

Best regards,

Tr. John

Reading

This will be our reading schedule for May of 2018. We will be learning four different books together during our reading class. These books will help the kids to build up the sentence together. We will also be learning more vocabulary words as well.

April 30th - May 4th - "Wind"

May 7th - May 11th - "Who needs water?"

May 14th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "Sleepy bear"

May 28th - Jun 1st - "Sammy the turtle"

Core Material

In May, we will be doing a bit of review from April. Later we will be learning "Follow the map" in week 5 workshop. We will be learning different phonics such as, ch, -tch, wh, and ph together as well.

April 30th - May 4th - "Unit 1 week 5 workshop" – Let's Move

May 7th - May 11th - "Prepare for drama play"

May 14th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "Unit 1 week 5 workshop" – Move and Grin

May 28th - Jun 1st - "Unit 1 week 5 Anthology" – Using Diagram

MPM

In Math class of May, we will be focusing on our drama play. We will be reviewing what we learn from April. We will be doing some drawing and writing practice as well.

April 30th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "p23 24" Comparison

May 28th - Jun 1st - "p25 26" Ordinal number

Phonics

During our Phonics class in May, we will be doing a bit of review from April. Later we will be learning long vowel u, and long vowel e. We will be doing some reading and listening practice cover with two long vowels as well.

April 30th - May 4th - "p 207 209 210 212 Sound to symbol"

May 7th - May 11th - "p 213 – 216 Onsets and rimes"

May 14th - May 18th - "p 217-219, 223 Reading and writing words"

May 21th - May 25th - "p 224 225 227 228 Review"

May 28th - Jun 1st - "p 230 – 233 Long vowel e"

Physical Education

This is our PE class during May, we will be exercise hard and have fun like always.

April 30th - May 4th - "Ball run"

May 7th - May 11th - "Baseball"

May 14th - May 18th - "Car race"

May 21th - May 25th - "Jumping exercise"

May 28th - Jun 1st - "Balancing practice"

Songs and Movement

In May, we will be mainly practice our drama songs. We will be learning few drama play songs together in the morning. After the drama play, we will be learning one song call "One elephant went out to play" during the morning time.

April 30th - May 4th - "Drama's songs practice"

May 7th - May 11th - " Drama's songs practice"

May 14th - May 18th - " Drama's songs practice"

May 21th - May 25th - "One elephant went out to play"

May 28th - Jun 1st - "One elephant went out to play"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids!

Best regards,

Tr. John



Lion Class Newsletter May of 2018

Dear Parents,

這將是我們 2018 年的獅子班時程表。在這期間，我們將主要關注戲劇的練習。我們將在閱讀課上學習四本新書。更多的詞彙和句子來學習！我們總是一起練習許多拼音。他們的英語越來越好了。我總是與孩子互動，這有助於他們的發音。

Best regards,

Tr. John

Reading

這將是我們 5 月份的閱讀課程。我們將在閱讀課上一起學習四本不同的書。這些書將可以幫助孩子們建立句型。我們也將學習更多的詞彙單詞。

April 30th - May 4th - "Wind"

May 7th - May 11th - "Who needs water?"

May 14th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "Sleepy bear"

May 28th - Jun 1st - "Sammy the turtle"

Core Material

在 5 月，我們將會福。以後我們將學習 "跟隨地圖" 在星期 5。我們將學習不同的發音，如，tch, 以及 ph。

April 30th- May 4th - "Unit 1 week 5 workshop" – Let's Move

May 7th - May 11th - "Prepare for drama play"

May 14th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "Unit 1 week 5 workshop" – Move and Grin

May 28th - Jun 1st - "Unit 1 week 5 Anthology" – Using Diagram

MPM

在數學課上，我們將關注我們的戲劇。我們將複習從四月中學到的東西。我們也會做一些繪畫和寫作

練習。

April 30th - May 4th - "Prepare for drama play"

May 7th - May 11th - "Prepare for drama play"

May 14th - May 18th - "Prepare for drama play"

May 21th - May 25th - "p23 24" Comparison

May 28th - Jun 1st - "p25 26" Ordinal Number

Phonics

在 5 月我們的自然發音課上，我們將做一些四月份的複習。然後，我們將學習長母音 u，和長母音 e。我們將做有關於這兩個長母音的閱讀和聽力練習。

April 30th - May 4th - "p 207 209 210 212 Sound to symbol"

May 7th - May 11th - "p 213 – 216 Onsets and rimes"

May 14th - May 18th - "p 217-219, 223 Reading and writing words"

May 21th - May 25th - "p 224 225 227 228 Review"

May 28th - Jun 1st - "p 230 – 233 Long vowel e"

Physical Education

這是我們的體育課，我們會努力鍛煉，玩得像往常一樣。

April 30th - May 4th - "Ball run"

May 7th - May 11th - "Baseball"

May 14th - May 18th - "Car race"

May 21th - May 25th - "Jumping exercise"

May 28th - Jun 1st - "Balancing practice"

Songs and Movement

在 5 月，我們將主要練習我們的戲劇歌曲。我們將在早上學習一些戲劇歌曲。戲劇表演結束後，我們將學習一首叫 "One elephant went out to play" 的歌曲。

April 30th - May 4th - "Drama's songs practice"

May 7th - May 11th - "Drama's songs practice"

May 14th - May 18th - "Drama's songs practice"

May 21th - May 25th - "One elephant went out to play"

May 28th - Jun 1st - "One elephant went out to play"

Library/Storybook

我們將從圖書館拿起書，每星期三帶他們回家。這些書將有不同的閱讀程度。閱讀有助於提高他們的英語能力。記得和你的孩子們一起看書！

Best regards,

Tr. John